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陸筠律師是博欽律師事務所的顧問暨資深專利律師，時任本所上海辦公室代表。陸

律師執業領域廣泛，包括商業與智慧財產權訴訟如：美國國際貿易委員會（ITC）
337 條款調查、聯邦地區法院專利訴訟、專利授權後的複審程序，專利侵權和有效

性方面的意見、專利申請和提供公司專利策略諮詢等。曾在美國各地區法院和美國

國際貿易委員會的案件中代表技術領導者、成熟和新興公司、以及發明家。陸律師

擅長為原告和被告獲得有利的和解，在專利訴訟領域代表的客戶有：TCL，酷派 

（Coolpad），宏達電 (HTC), 華碩 (ASUS)，和星巴克 (Starbucks)等。她善於協助

客戶找到最經濟、有效的訴訟方案。陸律師在以下技術領域擁有豐富經驗: 智慧手

機硬軟體功能、軟體設計和測試， 3D 列印、電腦架構和設計、有線和無線通訊的

系統和設備、網路系統、電腦資料庫程序設計、半導體器件和設計等。 

陸律師也致力於公益工作，並於最近獲得了社會保障管理局行政法法官的有利裁決，

該法官恢復了愛滋病毒併發症和最近的心臟直視手術的殘疾退伍軍人的福利。 

陸律師於臺灣大學資訊工程學系畢業，並在加州大學哈斯汀法學院獲法學博士，現

為美國加州北區、中區、南區聯邦地區法院的註冊律師及專利商標局註冊的專利代

理人。陸律師專精於美國專利訴訟策略規劃，包含利用專利核發後程序以暫停或延

緩專利訴訟的作法幫助客戶得到最佳之結果。 

陸律師與艾兵博士曾合著美國發明法案專利核發後程序對專利訴訟之結構性影響-

臺灣工研院技術移轉中心 1.1.2016 出版; 並另著有以低成本換取高效益之美國專

利爭議與訴訟工具-中國電子智慧財產權 2010 年第 7 期。 

Louise Lu is a counsel with Perkins Coie and its Shanghai Office representative.  She has 
a broad intellectual property practice with a focus on patent litigation.  She has litigated 
numerous patent infringement cases in such forums as Section 337 investigations before 



 

 

the U.S. International Trade Commission (ITC) and federal district courts. Louise also 
has substantial experience in coordinating patent invalidity proceedings internationally, 
patent prosecution in front of the U.S. Patent and Trademark Office and post-grant 
proceedings before the U.S. Patent Trial and Appeal Board (PTAB), including both inter 
partes review (IPR) and Covered Business Method (CBM) review proceedings. 

Louise is experienced in a wide range of technical areas, including 3-D printing, 
smartphone software functionalities, software design and testing, computer architecture 
and design, network systems, computer database programming, mechanics and 
semiconductor devices and design. Prior to law school, Louise worked as a project 
coordinator in computer database and network system programming and design. 

Louise is also dedicated to pro bono work and has recently obtained a favorable ruling 
from a Social Security Administration Administrative Law Judge reinstating benefits for 
a disabled veteran with HIV complications and recent open-heart surgery. 

BAR ADMISSIONS 
 California  
 U.S. Patent and Trademark Office  
 U.S. District Court for the Southern District of California  
 U.S. District Court for the Central District of California  
 U.S. District Court for the Northern District of California  

EDUCATION 
 UC Hastings College of the Law, J.D., 2007, Staff Editor, Hastings Business Law 
Journal  

 University of New Hampshire, Franklin Pierce Center for Intellectual Property, M.A., 
Intellectual Property Rights, 2004  

 School of Oriental and African Studies, University of London, Academic English 
Studies  

 National Taiwan University, B.S., Computer Science and Information Engineering  

  


